
 

Tid HVAD handler punktet om Info/dialog/beslutning - bilag Hvem 
17-
17.o5 

Godkendelse af dagsorden 
 

 Alle 

Referat: Dagsorden godkendt. Mødet startes med økonomikonsulenterne som første punkt. 
17.05-
17.10 

Opfølgning på beslutninger fra 
mødet d 03.04.24 
Referatet fra 3.04.24 er vedlagt 
denne dagsorden 

Bilag vedlagt Alle 

Referat:  
17.10-
17.55 

Økonomikonsulenter fra 
Administrativt Fællesskab område 
Amager, orienterer om budget, 
budgetlægning og regnskab 

 Lejla og Mai 
fra AF, 
område 
Amager 

Referat: Økonomikonsulenterne gennemgik et økonomi-årshjul for organisationen. Der blev vist 
eksempel på budgettildeling og et budget fordelt på PSP (konti). Der blev forklaret fordeling på løn, drift 
og faste (låste) udgifter. Gennemgang skete v.h.a en power point præsentation som sendes til 
bestyrelsen. 
Det blev under dette punkt besluttet at sammenkøre økonomi-årshjulet ind årshjulet for bestyrelsen 
17.55-
18 

Forældrearrangement d 22.05.24 kl 
17 – 19 om skole- hjemsamarbejde 

Orientering/status Anne-Katrine 

Referat: Anne Katrine gennemgik programmet. Der er 36 tilmeldte. 
 

Kl 18-
18.20 

Elevantal kommende skoleår og 
fordeling på klasser/klassetrin, 
herunder nødvendigheden af at 
samlæse klassetrin 

Orientering Lisbet 

Referat: Det har været en turbulent indskrivningsperiode da skolen på et tidspunkt i forløbet havde langt 
færre elever end forventet. Skolen så derfor ind i behov for at reducere i antal ansatte. I sidste øjeblik fik 
skolen besked fra specialvisitationen om at optage flere elever og derfor blev der økonomi til at undgå at 
sende ansatte i forflyttelse. Det ser ud til skolen lander på 73 elever næste skoleår. Der er en lærer der 
selv har opsagt sin stilling. Så derfor bliver resultatet 30 lærere, hvor af en er på barsel. Eleverne, der 
blev indskrevet, kom på forskellige klassetrin så skolen ser ind i en lidt skæv fordeling på få klassetrin og 
det bliver derfor nødvendigt at samlæse få klassetrin næste skoleår. Fx elever fra bh.kl med elever fra 
første klasse.  
På KKFO’en er der en pædagog, der har opsagt sin stilling. Da vi ikke kender antal elever, der ønsker at 
benytte KKFO tilbuddet på nuværende tidspunkt håber vi meget på, at økonomien på KKFO’en rækker til 
de 15 pædagoger, der er her nu. 

18.20- 
18.30 

Anbefalinger for skærmbrug fra 
Undervisningsministeriet. Udvælge 
et udvalg, der kan udfærdige et 

https://www.uvm.dk/folkeskolen/laering-
og-laeringsmiljoe/anbefalinger-om-

Forslag v/ 
Nanna 

 Referat af Skolebestyrelsesmøde 
SB møde 15.05.24 kl. 17-19  

Medl. Forældrerepræsentanter: Ane Kirstine Mølgaard Mathiasen, Tove McDonald, 
Christine Ejdesgaard Esbensen, Jacob Biilmann Christensen, Nanna Sverrild, 
George Frölich, Anne-Katrine Thørring, Sofie Juul Hjort 

 

Suppleanter:  Anette in Sook Holmen 

 

Medarbejderrepræsentanter: Jeanne Eriksson (Pædagog), Jens Viby (Lærer), 
Siri B. Helleren (KKFO-leder) Lisette Ørsted (souschef) 

 

Ordstyrer 
Referent 
Afbud 

Nanna 
Lisbet 
Ane, Georg, Anette, Siri, Christine 

https://www.uvm.dk/folkeskolen/laering-og-laeringsmiljoe/anbefalinger-om-skaermbrug-til-grundskoler-og-fritidstilbud
https://www.uvm.dk/folkeskolen/laering-og-laeringsmiljoe/anbefalinger-om-skaermbrug-til-grundskoler-og-fritidstilbud


oplæg til proces, gerne med 
deltagelse af forældre, medarb og 
ledelse 

skaermbrug-til-grundskoler-og-
fritidstilbud 
 

Referat: På et lærer- og pædagogmøde i kommende skoleår vil anbefalingerne blive drøftet. Måske en 
drøftelse opdelt på indskoling/mellemtrin og udskoling. Bestyrelsen ønsker at blive orienteret om 
hvordan skole og KKFO forholder sig til anbefalingerne. 
 
Kl 
18.30 – 
18.35 

En forældrehenvendelse Orientering Tove 

Referat: Bestyrelsen har fået en henvendelse fra et forældrepar som ønsker info om hvor og hvordan 
man kan få hjælp og vejledning når samarbejdet med skolen er vanskeligt. 
 

Kl     

Referat:  

    

 

    

 

    

 

    

Referat:  
 

Kl 
18.35-
19 

INFO kort fra: 

• Ledelsen 

• Skolebestyrelsen 

• Medarbejdere 
 

Info  Respektive 
ansvarlige 

Referat: Forløbet i forhold til eventuelle forflyttelser af ansatte fra skolen fylder fortsat. Det har skabt en 
usikkerhed i forhold til specialskolernes fremtid i et politisk styret system, der har fokus på og ønske om 
at flest mulige elever inkluderes på almenskolerne i fremtiden. Der er stor frustration over at de ansatte 
på skolen blev bragt i en så usikker situation. Nu er der så fokus på genhusningen igen. Nedpakning er 
påbegyndt igen. Hver ansat har fået et ansvarsområde. 
Alle elever (som har villet det) har nu besøgt Siljangade og NØA 
Skolen er midt i afgangseksamen. Der er 11 afgangselever og det tegner til at gå rigtig godt for alle. 

 

Punkter til kommende møder: 

• Evaluering (retrospective) af bestyrelsens arbejde og beslutninger 

• Anbefalinger til skærmbrug 

• Evaluering af flytning og erfaringer ift tilbageflytning incl evt forældredeltagelse til fx malearbejde. 

• Faglokaler (pkt kommer på dagsorden, når der er taget en politisk beslutning om lovpligtige 

faglokaler) Sofie tilbyder sin hjælp til gennemgang af faglokaler og ideer til placering og indretning 

af faglokaler. 

• Når skole/hjemsamarbejdet knager, drøfte (processen) 

• Samlæsning – hvad dækker betegnelsen og hvordan kan det se ud i praksis? 
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